

English translation

24-07-2018

Hello Father John... let me introduce myself. My name is ——, I'm imprisoned in Tai Lam since July 4th, 2018. I was apprehended at the airport together with another man. The story is that Mauricio Ospina told us to pretend to be a couple, and so we did. I was carrying 560 gr of cocaine, and the other guy 1,400 gr. A lawyer told me that we will be trialled together.

I regret my actions deeply. I have seen how girls come to jail because of that junk I was bringing. I am very sorry because I'm going to miss raising my son for a long time. But God has a purpose in everything and I'm dealing with this situation the best I can. I ask for forgiveness to God, my family and the people of Hong Kong because with that junk many girls' lives were going to be destroyed, and many mothers were going to suffer for their children. God is so great and good with me that he brought me here to repent for my mistakes, but I give my word that I will change, and I'm going to leave here a better person.

Father please pray for me and please help me to request that I be tried for what I was carrying only, and the other man for his own amount, so that like me, I am ready to be accountable for my actions, I only ask for forgiveness... also I pray that the judge take pity on me and judge us separately. I believe that it will be so because God is with me, because I feel His presence every day.

Thank you for reading this from a woman you don't know but that needs your help at this difficult time. I would appreciate very much your visits.

Blessings.

Oh, I'm from the city of Pereira Risaralda, Colombia.

Transcripción en Español

2018-07-24

Hola Padre John... me presento, mi nombre es —, estoy presa en Tai Lam desde el 4 de Julio de 2018. Me cogieron en el Aeropuerto junto con otro hombre. La cosa es que Mauricio Ospina, dijo que nos hicéramos pasar como pareja, y pues así lo hicimos. La cosa es que yo traía 560 gr de cocaína, y el otro chico 1,400 y un abogado dijo que a mí me van a meter junto con lo de él. Yo en realidad estoy muy arrepentida porque e [sic] visto como las chicas entran acá mal por culpa de esa porquería que yo traía. Estoy demaciado [sic] arrepentida porque voy a perder mucho tiempo la crianza de mi hijo. Pero Dios tiene un propósito con todo estoy y yo lo estoy tomando de la mejor manera posible, yo le pido perdón a Dios, a mi familia, y a todo el pueblo de Hong Kong, por que [sic] con esa porquería muchas jóvenes se iban a destruir, y por lo mismo muchas madres como yo iban a sufrir por sus hijos. Dios es tan Inmenso, y bueno conmigo que me trajo a este lugar a arrepentirme de mis errores [sic] pero doy fe de que voy a cambiar, y voy a salir de acá siendo una mejor persona, Padre por favor intercede por mí en tus oraciones, y también si puedes ayudarme a que me juzgen [sic] por lo que yo traía, pues que el chico se haga responsable por lo de él, así como yo, estoy dispuesta a pagar por lo que hize [sic], y sólo pido perdón... también le pido mucho a Dios que el juez, o jueza que a mí me toque se compadezca de mí, y nos juzge [sic] aparte. Yo tengo fe de que así va hacer [sic] porque Dios está conmigo, por que siento su presencia todos los días.

Muchas gracias por leer esto de una mujer que no conoce, pero que necesita su ayuda en estos momentos tan difíciles, si me puede visitar sería de mucho agrado para mí...
Bendiciones...

¡Ah! Yo soy colombiana, Pereira Risaralda....